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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 

održane u petak, 29.07.2022. godine u 
Komunalnoj palači, 
Pula, Forum br. 1 

 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila DUŠICA RADOJČIĆ (Možemo!) koja je sjednici i 
predsjedavala.  
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consiglere e consiglieri buon giorno, 

otvaram 15. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da je vijećnik Sean Soldatić opravdao izostanak 
sa sjednice. Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-
Glasanja. 
 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mir. mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić-mir.mand. 

3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  
4. IVANA MOHOROVIĆ  NL Filipa Zoričića  
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  

6. MIHA PAUS MOŽEMO  

7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  

8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  
10. IGOR BELAS SDP  
11. DRAGO MARIĆ SDP S.Gordić-mir. mandata 
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU-ZELENI  

13. DANIEL DEKOVIĆ IDS-ISU-ZELENI M.Čerina-mir. mandata 
14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU-ZELENI J.Černjul-mir. mandata 
15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI  
16. GORDANA FERENČIĆ IDS-ISU-ZELENI M.Brajuha-ostavka 
17. MARIN LEROTIĆ IDS-ISU-ZELENI  
18. MONICA DEROCCHI IDS-ISU-ZELENI  

19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI IDS-ISU-ZELENI  
20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mir. mandata 
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ odsutan 
22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  
 
Utvrđujem da je na sjednici prisutan 21 vijećnik, od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko 
vijeće može pravovaljano odlučivati. 
 
POZDRAVLJAM: 
- gosp. Filipa Zoričića GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
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- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika  
ANJA ADEMI, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo  
DAMIR PRHAT, pročelnik Uo za komunalni sustav i upravljanje imovinom  
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade  
LENA RADUNIĆ, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada  
DAVOR SEBASTIJAN, informatičar  
VANJA JUHAS, informatičar  
GORAN KLIMOV, eGlasanje  
GORAN PEREŠA, direktor Castrum Pula 97 d.o.o.  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o. 
ANJA ADEMI, v.d.direktorica, Kaštijun d.o.o. Pula 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DARKO BIJELIĆ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
ROBERTO DRANDIĆ, direktor, Plinara d.o.o. (odsutan)  
KRISTIJAN BENČIĆ, direktor Pragrande d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula Parking d.o.o.  
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor, Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula sport d.o.o.  
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o.  
EDO KRAJCAR, direktor, Vodovod Pula d.o.o.  
MARIZA KOVAČEVIĆ, DV Pula 
TAMARA PRANJIĆ, DV Mali svijet 
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola  
LORETTA MOROZIN, ravnateljica, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda  
NADIA BUŽLETA, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula  
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica, INK–Gradsko kazalište Pula  
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival  
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište  
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula  
MILAN SEAD SOLDATIĆ, predsjednik Sportske zajednice Grada Pule 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik  
 
 
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 15. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 21. 
srpnja 2022. godine. 
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VIJEĆNICIMA JE NA ZNANJE dana 22. srpnja 2022. godine dostavljeno: 
- Izvješće Gradonačelnika o danim suglasnostima za zaduživanje i danim jamstvima za 
razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2022. godine i  
- Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada Pule 
za razdoblje travanj-lipanj 2022. godine 

 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela 
- Odbor za Statut i druge opće akte, 
- Odbor za prostorno uređenje, 
- Odbor za plan i financije, 
- Odbor za razvoj, 
- Odbor za izbor i imenovanja te 
- Odbor za društvene djelatnosti. 
 
Budući da nema drugih prijedloga u vezi dnevnog reda predsjednica stavlja na glasanje 
DNEVNI RED 15. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 21. srpnja 2022. s 19 točaka 
dnevnog reda te utvrđuje da je 
 

VIJEĆE s 21 glasom “ZA” i bez glasova “PROTIV” usvojilo Dnevni red 15. sjednice 
Gradskog vijeća 
 

D N E V N I R E D 

 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje: 
2.1. Skraćenog zapisnika sa 13. sjednice Gradskog vijeća od 01.06.2022. godine 
2.2. Skraćenog zapisnika sa 14. sjednice Gradskog vijeća od 21.06.2022. godine 
3. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dječjeg vrtića Pula za  
 2021. godinu 
4. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 
za 2021. godinu 
5.  Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dječjeg vrtića – Scuola 
dell'infanzia Rin Tin Tin Pula – Pola za 2021. godinu 
6. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dnevnog centra za 
rehabilitaciju Veruda – Pula za 2021. godinu 
7. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Pučkog otvorenog učilišta 
Pula za 2021. godinu 
8. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Sportske zajednice Grada 
Pule za 2021. godinu 
9. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Gradske knjižnice i čitaonica 
Pula za 2021. godinu 
10. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju Istarskog narodnog 
kazališta-Gradskog kazališta Pula za 2021. godinu 
11. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju JU Pula Film Festival za    

2021. godinu 
12. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Izvješće o radu Javne vatrogasne 
postrojbe Pula za 2021. godinu i na Izvješće o radu Vatrogasnog vijeća Javne vatrogasne 
postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12.2021. 
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13. Donošenje Odluke o donošenju Komunikacijske strategije i komunikacijskog 
akcijskog plana za provedbu Strategije razvoja urbanog područja Pula za razdoblje od 2021. 
do 2027. godine 
14. Donošenje Odluke o donošenju Programa ublažavanja, prilagodbe klimatskim 
promjenama i zaštite ozonskog sloja za Grada Pula-Pola 
15. Donošenje: 
15.1. Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 
 infrastrukture za 2021. godinu  
15.2. Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 
 infrastrukture za 2021. godinu  
16. Donošenje Odluke o prijedlogu kandidata za člana Upravnog odbora Nogometnog 
kluba Istra 1961 sportskog dioničkog društva Pula 
17. Donošenje Zaključka o prijedlogu mrtvozornika na području Grada Pula-Pola  
18. Donošenje Odluke o raspuštanju Savjeta mladih Grada Pule  
19. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta 
19.1. Dječjeg vrtića Pula 
19.2. Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 
19.3. Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula-Pola 
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
PREDSJEDNICA 
U svezi s ovom točkom poslala sam predsjednicima Klubova i vijećnicima Milanu Rašuli i 
Seanu Soldatiću prijedlog da se na iduće dvije sjednice Gradskog vijeća od 29. srpnja i 01. 
kolovoza za vijećnička pitanja vijećnici i vijećnice prijavljuju elektroničkim putem te da 
redoslijed postavljanja pitanja bude redoslijed prijava putem e-sustava. Broj pitanja i vrijeme 
na raspolaganju za pitanja svakog vijećnika/ce je sukladno Poslovniku, te je ukupno vrijeme 
za vijećnička pitanja također prema Poslovniku, odnosno dva pitanja svaki vijećnik u trajanju 
od tri minute. Oni koji se budu prijavili danas, a ne budu mogli postaviti pitanje danas, imati 
će priliku na sljedećoj sjednici. Budući da su se svi složili s predloženim načinom postavljanja 
pitanja, prelazi se na prijavu putem e-sustava. 
 
Za vijećnička pitanja prijavili su se: 
 
1. IVAN ŽAGAR 
2. IVANA MOHOROVIĆ 
3. NOEL MIRKOVIĆ 
4. ANA FONOVIĆ 
5. MIHA PAUS 
6. ARDEMIO ZIMOLO 
7. DUŠANKO BABIĆ 
8. ELENA PUH BELCI 
9. DUŠICA RADOJČIĆ 
10. MILAN RAŠULA 
11. DRAGO MARIĆ 
12. IGOR BELAS 
13. DANIEL DEKOVIĆ 
14. GORDANA FERENČIĆ 
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15. KRISTIJAN BITERI 
16. MARIN LEROTIĆ 
17. JURAJ KOVAČEVIĆ 
18. VALTER BOLJUNČIĆ 
19. MONICA DEROCHI 
 
IVAN ŽAGAR 
Prvo pitanje je za pročelniku za kulturu i razvoj civilnog društva Lenu Radunić. Možete li nas 
izvijestiti o dva natječaja za članove kazališnog vijeća Istarskog narodnog kazališta.   
Drugo pitanje za predstavnika Sportske zajednice Grada Pule. 
Postoji li strategija razvoja sporta u Gradu Puli za razdoblje od narednih dvije do četiri godine 
i imam jedno pitanje za ravnateljicu Pula Film Festivala Tanju Miličić. 
 
PREDSJEDNICA 
Imate pravo samo na dva pitanja. 
 
IVAN ŽAGAR 
Jao, a ovo treće pitanje je tako slatko. Neka ostane na tome onda. 
 
LENA RADUNIĆ 
Zahvaljuje na pitanju. Što se tiče kazališnog vijeća, na sjednici Gradskog vijeća 21. travnja 
razriješeni su članovi koji su bili predstavnici osnivača te smo već u svibnju, sredinom svibnja 
raspisali prvi natječaj na koji se nije prijavio nitko za članove kazališnog vijeća predstavnika 
Grada. Također, ponovili smo taj natječaj sredinom lipnja i ponovno se nije javio nitko. 
Službeno mandat članovima kazališnog vijeća traje do 2. kolovoza. Paralelno s tim raspisivali 
smo početkom 6. mjeseca natječaj za novo mandatno razdoblje za članove kazališnog vijeća, 
predstavnike Grada Pule te se na taj prvi natječaj prijavilo 2 kandidata, odnosno dvije 
kandidatkinje. Povjerenstvo je utvrdilo da ćemo vratiti dokumentaciju te ćemo ponovno 
ponoviti natječaj. Natječaj koji smo raspisali 08.srpnja prošao je vrlo uspješno. Na taj natječaj 
se prijavilo 13 kandidata. Imali smo sjednicu povjerenstva na kojoj su se utvrđivali formalni 
uvjeti natječaja prije dva dana. Sedam kandidata bit će pozvano u utorak od 11 sati na dalje na 
intervju. Nakon toga napravit ćemo izvještaj koji ćemo dati Gradonačelniku te bi već na 
sljedećoj sjednici Gradskog vijeća trebali bi imati nove predstavnike osnivača u kazališnom 
vijeću.  
 
IVAN ŽAGAR 
Pitao bih za mišljenje pročelnicu, što misli zašto je na prva dva, odnosno tri natječaja, bio 
tako loš odaziv kandidata, potencijalnih. Već ste dugo u tom sektoru pa kako vama to izgleda 
iznutra. 
 
LENA RADUNIĆ 
Istina je ta da se kandidati nisu htjeli prijaviti, imali su bojazni zato što su bili razriješeni od 
strane ovog Gradskog vijeća i ljudi su sa sumnjom planirali poslati svoje prijave i na kraju su 
odustali od toga. Ali na kraju su se ipak za novo mandatno razdoblje odlučili prijaviti. Meni je 
osobno jako žao što su osobe koje su bile predstavnici Grada u kazališnom vijeću razriješeni 
zato što su to bili stručni pojedinci koji su znali svoj posao i to su bili pojedinci koji se zalažu 
za interese osnivača. Oni su predstavnici Grada i nisu napravili, po mom mišljenju, ništa 
krivo. 
Hvala. 
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MILAN SEAD SOLDATIĆ 
Hvala lijepa. Hvala na postavljenom pitanju. Evo, prije dvije godine smo uspostavili neki 
okvir razvoja sporta Grada Pule. Počeli smo ove godine s jednom dobrom akcijom, odnosno 
provedbom, to je izmjena Pravilnika za sufinanciranje sportskih udruga. Oformljena je radna 
skupina i donijet je novi Pravilnik koji će uveliko omogućiti bolje praćenje, financiranje 
sportskih udruga i klubova. Naravno, sve ovisi o udrugama kako će oni to primijeniti jer o 
njima ovisi kako će ići dalje razvoj sporta. Još jedna bitna stavka je infrastruktura. Evo, čuli 
smo da odobren je kredit za stadion, za atletsku stazu i tako dalje i nadam se da će to uveliko 
doprinijeti razvoju tih grana sporta koji su nam sada, što se toga tiče, infrastrukturno, zakinuti. 
Evo imamo bazen, imamo vrlo dobre rezultate s bazenom, pa se nadam da će u tom smjeru ići 
i sport Grada. Ako ima još koje dodatno pitanje. 
 
IVAN ŽAGAR 
Mene bi zanimalo koja bi po vama, iz vaše perspektive, bila glavna uloga ove institucije i na 
koji vi način, u biti, vidite, nekakav iskorak u budućnosti. Gdje vidite glavne probleme 
razvoja sporta u ovom Gradu. Znači, pričamo o planiranju narednih dvije, tri, četiri, pet 
godina. U tom nekom smislu. 
 
MILAN SEAD SOLDATIĆ 
Pa evo najkritičnija je normalno, infrastruktura i kadar. S novim Pravilnikom utvrdili smo 
neke iznose za trenere koji su vrlo važni jer danas znamo da mi financiramo 28 trenera preko 
sportske zajednice, odnosno preko tog Pravilnika gdje je iznos 3.000 kuna bruto. Mi smo 
pokušali sada s ovim Pravilnikom podići to na jedan nivo sa prosječnom plaćom u Republici 
Hrvatskoj gdje ćemo u veliko pomoći trenerima da ostvare njihove programe. Normalno da, 
najvažnija su infrastruktura i najvažniji su treneri jer bez toga nema razvoja sporta.  
 
IVANA MOHOROVIĆ 
Prvo pitanje postavila bih pročelnici Anji Ademi u svojstvu direktorice ŽCGO Kaštijun. 
Nakon drugog kvara postrojenja na Kaštijunu procijenjen je rok vraćanja u funkciju bio je 8 
tjedana. To je bio rok koji je procijenila prošla uprava. Možete li nam reći kakvo je stanje u 
postrojenju danas, da li pogon radi u punom kapacitetu. Također vidjeli smo neke napise da je 
Kaštijun počeo smrditi zbog toga što se dovozi kanalizacijski mulj pa da li nam možete reći 
nešto i o tome, o čemu se radi. 
Drugo pitanje za pročelnika Nebojšu Nikolića vezano za slučaj igrališta na Valkanama. 
Da li osim za igralište na Valkanama postoje slični zahtjevi Republike Hrvatske u odnosu na 
neke druge nekretnine u vlasništvu Grada Pule? 
 
ANJA ADEMI 
Znači, prvo pitanje je bilo vezano o statusu u postrojenju. Postrojenje od dana 11.07. radi u 
svom punom kapacitetu što znači da smo u roku od 10 dana nakon stupanja na snagu nove 
uprave uspjeli zamijeniti sve kablove u postrojenju, maknuti stazu koja je bila u kvaru i 
zamijeniti je novom stazom i sasvim novim kablovima, tako da je kvar potpuno saniran i 
postavljena je skroz nova oprema. Pogon radi u punom kapacitetu i od tada, od 11.07., nije 
bilo nekih izvanrednih situacija. Što se tiče zbrinjavanja mulja na samom pogonu, takav upit 
je došao i od civilnog nadzora i svjedoci smo mnogih napisa po portalima i društvenim 
mrežama. Moram reći da društvo Kaštijun ne zaprima mulj te da tvrtke koje se bave 
odvodnjom imaju ugovore za zbrinjavanje mulja na drugim mjestima. U postrojenje društvo 
Kaštijun zaprima, obrađuje i zbrinjava isključivo miješani komunalni otpad. 
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IVANA MOHOROVIĆ 
Vi ste u 10 dana popravili kvar za koji je prošla uprava procijenila da će se popraviti u roku 
od 8 tjedana u špici turističke sezone, samo to je moje pitanje. 
 
ANJA ADEMI 
Da, rekla bih da se radi o preuzimanju odgovornosti. Znači, moglo se čekati do izrade nove 
staze 8 tjedana, to je rok koji je rekao proizvođač da treba za izradu nove staze. Ono što smo 
mi napravili, odmah smo organizirali sastanak sa tehničkim timom te su moji kolege iz 
tehničkog sektora dali prijedlog u rješavanju problema te su svi angažirali i zajedno sa našim 
ugovornim partnerima u održavanju postrojenja pronašli rješenje i uspjeli, mogu reći, u 4 
dana demontirati sve kablove i traku iz postrojenja i znači, koliko je trebalo, par dana da dođe 
roba iz Italije i da se montira. Znači, sve u svrhu kako bi postrojenje što prije bilo u funkciji, 
pogotovo imajući na umu, da nismo dočekali špicu sezone odlažući sve na vanjsku plohu 
unutar postrojenja. Moram reći da očekujemo sljedeći tjedan i popravak boxa 2 koji je oštećen 
u eksploziji koja se dogodila prošlog svibnja. Tako da očekujemo da su od sljedećeg tjedna 
svi boxovi u kapacitetu. Box 2 nam dozvoljava još 190 tona otpada da možemo obraditi. 
 
NEBOJŠA NIKOLIĆ 
Hvala na pitanju. Dosta aktualna tema. Pa evo, odgovor na pitanje vaše je da svjedočimo 
pravoj ofenzivi državnog odvjetništva u odnosu na Grad Pulu posljednjih mjeseci, nakon 32 
godina stupanja na snagu zakona o šumama, državno odvjetništvo je poduzelo ozbiljnu akciju, 
neću reći, protiv Grada, nego radi uknjižbe prava vlasništva nekretnina na području Grada 
Pule. Svugdje je isti temelj, pravni osnov, svugdje je Zakon o šumama. Na žalost po Grad 
Pulu praksa Vrhovnog suda je dosta loša po pitanju ishoda tih postupaka, međutim Grad Pula 
je dobio i jedan pravomoćan postupak u odnosu na Republiku Hrvatsku koji se tiče „šume” na 
Valovinama, tako da nije jednoznačan odgovor na pitanje kako će se ti sporovi okončati. Ali 
da, zahtjevi su pokrenuti. Ako možete samo gore zadnji slajd staviti. Ovo što vidite crveno, to 
je ono što je državno odvjetništvo istaklo zahtjeve posljednjih tri mjeseca. Znači, ona gore 
nekretnina to je famozno igralište na Valkanama, ovo ostalo su predmeti ostalih zahtjeva. Tu 
je ukupno nekih cca 160.000 m2 zemljišta. Oko 16 hektara zemljišta ukupno. Svugdje je isti 
osnov, Zakon o šumama. To nije prvi puta da Republika Hrvatske podnosi takve zahtjeve, već 
aktualno imamo u tijeku i neke sporove po pitanju vlasništva sa Republikom Hrvatskom. Ono 
što je simptomatično u ovoj cijeloj priči je da je od stupanja na snagu Zakona o izmjenama i 
dopunama Zakona o šumama na koji se državno odvjetništvo poziva proteklo gotovo 32 
godine. Da se, znači, državno odvjetništvo, odnosno Republika Hrvatska, po državnom 
odvjetništvo nije žalila na upise Grada Pule kada se Grad Pula upisivao na te nekretnine 
temeljem Zakona o lokalnoj samoupravi, znači isto temeljem Zakona, to je vrlo 
simptomatično. Međutim, sad smo tu gdje jesmo, zahtjevi su podneseni, imamo rok za 
odgovor na te zahtjeve i ovisno o tome što zapravo predstavljaju te nekretnine, takav će biti i 
naš odgovor, kao što vidite, recimo, na Verudeli ove dvije zacrvenjene nekretnine, možete i 
sami procijeniti, o kakvim se šumama radi, ako ste ikad bili na Verudeli, onda vam je vidljivo 
iz prve kakav je osnov za stjecanje tog vlasništva. Ono tamo uz cestu, isto na putu za 
Verudelu. Ima svega. Nažalost, praksa je takva da je od svih mogućih pretpostavki koje su 
bile predviđene kao osnov stjecanja po Zakonu u šumama, zapravo danas dovoljno da je u 
zemljišnim knjigama upisano da se radi o šumi bez obzira da li to u naravi jest ili nije šuma 
jer se činjenično stanje procjenjuje na dan stupanja na snagu Zakona o šumama, dakle na '90.-
tu godinu. Znači, više nije potrebno niti da je ta nekretnina bila ili je u šumskoj gospodarskoj 
osnovi. Nisu potrebne niti druge razne pretpostavke koje su bile potrebne. Danas, dovoljno je 
da je nešto upisano kao šuma, pa čak i ako se u naravi ne radi o šumi. Htio bih iskoristiti ovu 
priliku da ukažem na veliku pravnu nesigurnost što se tiče nekretnina i njihovih upisa u 
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zemljišnim knjigama. Imamo aktualno osim ove problematike Zakona o šumama koja se 
aktualizirala nakon 32 godine, imamo istu i vrlo sličnu situaciju i sa Zakonom o povratu 
imovine oduzete za vrijeme jugoslavenske komunističke vladavine koji zahtjevi nisu riješeni 
preko 30 godina skoro, koji su na rješavanju pred Županijom i zapravo jako je velika 
nesigurnost po pitanju prava vlasnika u odnosu na ono što je upisano u zemljišnim knjigama. 
Također bih htio još jedanput istaknuti problematiku optantske imovine koja je i nakon, 
također 30 godina, došla do velikog kopernikantskog obrata u praksi i ta imovina također, po 
aktualnoj praksi se dosuđuje, odnosno u rješenjima se kao ovlaštenik te imovine određuje 
Republika Hrvatska, tako da je Grad Pula u vrlo teškoj situaciji po pitanju nekretnina, čak i 
onih koji su upisani na Grad Pulu, a da ne govorimo o onima na koje su upisani eventualno 
neki optanti ili društveno vlasništvo, što je na žalost još uvijek činjenica da nije riješeno stanje 
nekretnina i vlada velika pravna nesigurnost. Državno odvjetništvo najavljuje u nekim svojim 
akcijama, odnosno postupcima koje vode prema drugim općinama, čak i zahtjeve u odnosu na 
građevinsko zemljište, na neizgrađeni dio građevinskog zemljišta tako da nam slijedi vrlo 
neizvjesna budućnost po pitanju nekretnina. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Pitanje se odnosi na škole i njihovu energetsku situaciju ove jeseni. Svi znamo da su energenti 
poskupjeli. Školska godina je ubrzo tu sljedeća, a za inflaciju koju imamo kažu sljedeće: na 
sastanku s ravnateljima osnovne škole i vrtića koje je sazvao Gradonačelnik 28. srpnja, 
direktor Plinare prikazuje ravnateljima simulaciju plina s novim cijenama. Otprilike 13m3  
koliko se troši na godišnjoj razini za plin je koštalo 78.000,00 kn, sad košta negdje oko 
250.000,00 ili će koštati negdje oko 250 tisuća, što je triput veća cijena. Onda je pitanje, pošto 
je to praktički sav iznos decentraliziranih sredstava koje škole imaju na raspolaganju koji će 
biti sad utrošen u energente. Pitanje je da li je Grad uputio Vladi ili ministarstvu zahtjev za 
povećanje iznosa decentraliziranih sredstava i jesu li na neki drugi način osmislili kako 
pomoći školama s pokrivanjem cijena energenata. Sugestija upućena ravnateljima na sastanku 
je da će se razlika pokrivati iz vlastitih sredstava što baš i nije primjer odgovornosti koju bi 
Grad trebao preuzeti u ovom slučaju. Planirano je, ono što znamo, nešto što može pomoći 
školama. Imamo planiranu izgradnju dva solara na dvije škole. Mislim, to je jako pohvalno, 
ali imamo još 9 škola za koje ne znamo u kojoj su trenutno situaciji po tom pitanju pa nas 
zanima što će Grad učiniti da školama olakša i što se može očekivati po tom pitanju i u kojem 
roku. 
 
PREDSJEDNICA 
Samo vas molim još da nadopunite kome upućujete pitanje. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Gradonačelniku ili pročelnici Upravnog odjela. 
 
VESNA SAJIĆ 
Vezano za vaše pitanje, kao što ste i uvodno naveli, Grad je održao sastanak sa ravnateljima 
osnovnih škola i sa ravnateljicama vrtića, tako da je i samim tim sastankom iskazao 
zabrinutost s obzirom na cijene energenata kojih smo svi skupa svjesni da u zadnje vrijeme 
rastu, na inflaciju koja je zadnji mjesec već prešla više od 10%, tako da svakako vodimo brigu 
oko pokrića svih troškova, odnosno kako da pokrijemo sve troškove proračunskih korisnika. 
Simulacija koji je direktor Plinare dostavio i pokazao svim ravnateljima odnosi se na 
potrošnju za cijelu godinu. Moram reći da imamo ugovor zaključen sa HEP-om za ovu godinu 
sa nepromijenjenim cijenama. Da je iznos cijena za plin do 31.08., odnosno negdje do 30.09. 
bio po starim cijenama. Tako da ove godine taj dio povećanja neće biti toliki, ali biti će 
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svakako. Međutim mi pratimo izvršenje, pratit ćemo i dalje i reagirati ćemo i podmiriti 
troškove svih korisnika, kao što smo uvijek i do sada podmirivali. Što se tiče decentraliziranih 
sredstava to je iznos zapravo koji država određuje. Na taj iznos Grad nema utjecaja, Vlada 
odnosno nadležno ministarstvo predlaže iznos i predlaže na koji način će se, za što će se 
podmirivati po pojedinim vrstama rashoda, koliko može dobiti svaka škola vezano za broj 
razrednih odjeljenja, odnosno za iznos materijalnih troškova. Već duži niz godina iznos se 
nije mijenjao, međutim, nadamo se i da će kod izrade sljedećeg proračuna, da će Vlada, 
odnosno nadležno ministarstvo vidjeti situaciju i da će se taj dio sredstava pomoći, a mi ćemo 
svakako biti suport svim našim korisnicima da se ovaj dio troškova podmiri i da se prebrodi 
na najbolji mogući način.  
 
ANA FONOVIĆ 
Moja oba pitanja idu pročelnici Sokolov.  
Prvo pitanje tiče se realizacije projekta „Zajedno do znanja” kojim se osigurava rad 
pomoćnika u nastavi za preko 90 učenica i učenika s teškoćama u razvoju u pulskim 
osnovnim i srednjim školama. 
Pitanje je, što je Grad učinio po pitanju povećanja plaća za pomoćnike. Jasno je da je već sada 
vrijeme za paniku ukoliko Grad hitno ne odobri povećanje satnice pomoćnicima. Pitanje je  
hoće li se uspjeti pronaći dovoljan broj pomoćnika spremnih raditi za premalu satnicu od 31 
kune bruto, što je otprilike 25-27 kuna u neto iznosu. To u konačnici za pomoćnike u nastavi 
znači prosječnu neto plaću od 3,5 tisuće kuna. Broj učenika s pravom na uključivanje 
pomoćnika u nastavi raste, a time je i potražnja za pomoćnicima veća. Nažalost, s ovakvim 
plaćama, ovaj izuzetno važan dio odgojno obrazovne vertikale jednostavno više neće moći 
funkcionirati. Gradovi poput Dubrovnika, Zagreba, Crikvenice, pokušavaju riješiti ovaj 
problem i plaće pomoćnicima su već značajno povećane. Molila bih pročelnicu za komentar  
je li, po njoj, već prošlo podne da se ovaj gorući problem riješi? Podsjećam da su pomoćnici u 
nastavi već bili u gradskoj upravi upravo sa ovim zahtjevom koji se tiče povećanja plaća. 
A drugo se pitanje odnosi na vrtiće i to za nedavni medijski istup Udruge privatnih vrtića 
Istarske Županije u kojem se direktno postavilo pitanje opstanka privatnih vrtića i isto tako 
otvorene mogućnosti za povećanje cijena za roditelje čija djeca pohađaju privatne vrtiće. 
Smatramo da je svakako jedan od imperativa da su sufinanciranje privatnih vrtića stavi na 
razinu sufinanciranja javnih vrtića, naravno u okviru regulatornog okvira i standarda 
transparentnosti koji treba propisati Grad. Pitanje pročelnici je koji je stav gradske uprave o 
ovom problemu koji će za nekoliko tjedana, baš poput pitanja pomoćnika u nastavi, postati 
gorući ukoliko se odmah ne pristupi rješavanju, hvala. 
 
IVANA SOKOLOV 
Evo, hvala vam na pitanju. Da, slažem se da su pomoćnici u nastavi goruća tema isto kao i 
ova druga vezana za vrtiće. Mislim da od početka godine razgovaramo o povećanju. Krenuli 
smo sa vrtićima, a onda smo nastavili isto tako sa pomoćnicima u nastavi. Oni su bili negdje 
prije ljeta na zajedničkom sastanku. Zajednički zaključak je i slažemo se da trebamo 
razmišljati o povećanju satnice. Ono što u ovom trenutku možemo reći, a to je da smo u isto 
vrijeme pregovarali sa vrtićima, da tada, u tom trenutku, nismo mogli razmišljati o dodatnom 
opterećenju proračuna. Nismo tada znali kako će proći projekt „Zajedno do znanja 3”, 
odnosno 4“. U međuvremenu smo se prijavili na natječaj od ministarstva koji je izašao. Prije 
nekoliko dana smo dobili odgovor da je projekt prošao. Činjenica je da potreba za 
pomoćnicima u nastavi u našem gradu raste i da je sve veća i veća, što se vidi po ovome što 
ste rekli. Tako da se slažem da ćemo u nekoj budućnosti moći, ne moći, nego trebati vrlo 
ozbiljno razmišljati o povećanju. Slažem se. Što se tiče drugog pitanja, nadovezala bih se. Ista 
stvar. Žao mi je da Udruga privatnih vrtića nije sačekala zato što smo na zajedničkom 
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sastanku dogovorili povećanje od početnih 100 kuna i dogovorili zajednički sastanak u rujnu. 
Dakle, dogovorili smo se da ćemo, oni su tražili 400 kuna povećanje. Razumijemo njihovu 
situaciju. Slažemo se da definitivno nije jednostavno podmiriti sve troškove vrtića. Tako da 
smo mi, u biti, trebali sačekati zajedno rujan, sjesti ponovno i dogovarati daljnja povećanja. 
Tako da zaista ne razumijem njihov istup raniji u medijima. Danas sam vidjela ujutro i 
iskreno iznenadila se. Evo, hvala lijepa. Oprostite, samo bih još nešto dodala. Tu sam si 
zapisala dok ste pričali. Dakle, za privatne vrtiće izdvajali smo, imali smo u proračunu 
prvotnih 9.702.000 kuna dok smo u rebalansu došli na 10.400.000 kuna. Dakle, došli smo 
samo do kraja godine na povećanje od 698.000 kuna. Pričamo o povećanju subvencija i 
pričamo o povećanju ovih dodatnih 100 kuna. Čisto želim reći što to znači na proračun da 
smo odmah išli na povećanje od 400 kuna. Na žalost, to u trenutku planiranja rebalansa nije 
bilo moguće.  
 
ANA FONOVIĆ 
Samo bih kratko prokomentirala da mi se čini da je 1. rujna prekasno za operativno rješavanje 
problema koji je već sada. Mislim da ga treba početi rješavati danas, već jučer jer 1. rujna će 
definitivno biti prekasno za rješavanje. 
 
IVANA SOKOLOV 
Pa evo ja bih samo rekla da nije rješavanje, već nastavak rješavanja. Započeli smo još na 
proljeće, a ovo će biti nastavak onoga što smo započeli pregovarati još u trećem mjesecu, 
četvrtom. 
 
MIHA PAUS 
Ja imam dva pitanja za direktora Pulaparkinga. Vezani su uz Park-and-ride sustav. S obzirom 
da su izgrađena dva privremena Park-and-ride punkta postavlja se pitanje sa kojim podacima i 
pretpostavkama se krenulo u realizaciju istih. Nije rijetka situacija da se kod uvođenja novih 
projekata ili pravila ne ostvari željeni učinak, međutim, kad postoji zacrtana strategija ili plan 
koji predviđaju određene rezultate, a ne postignu ih, postoje barem početne pretpostavke na 
temelju kojih se mogu analizirati. A onda i ispraviti i unaprijediti. Pa s obzirom da su oba 
punkta potpuno podbacila i to do razine da se na punktovima dešava situacija da ima 0 
parkiranih vozila danima u nizu. Mene zanima postoji li ikakav input informacija i 
pretpostavki na temelju kojih se može prepoznati barem dio problema do kojeg je došlo, da li 
smo išta naučili i da li postoji način da išta iz ovog naučimo. 
Drugo pitanje je vezano bilo za strategiju gdje su se oba dva punkta trebala, to je najavljivano, 
ne znam da li se od toga odustalo, ali bilo je najavljivano da će na oba punkta biti namijenjena 
za vozila stranih registracija. Mene zanima na koji način se zamišljala filtracija vozila. Dakle, 
tko će odvojiti strane registracije i slati ih na određena parkirna mjesta, a domaće ne? Da li to, 
ne znam, policija ili tko god? Nije nikakva prometna signalizacija nova, dodana, koja bi to 
mogla, ne znam, pripomoći tome, nikakva aplikacija, pa me zanima na koji način je to 
zamišljeno? Plus ima i problem rent-a-cara koji ima domaću situaciju, a u biti je turist u 
pitanju. Pa bih molio da mi to gospodin Bojanić komentira ili odgovori. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Hvala na postavljenom pitanju, pozdravljam sve prisutne. Na ovo drugo pitanje jednostavno 
neću odgovoriti jer je meni smiješno da stranac može, ti ne možeš. Mislim to nisam nikad čuo 
pa vjerujem da ste negdje, možda, u nekom raskoraku, taj dio prećutali ili ste previdili. Dakle, 
i Mandrač i Harvey Norman ili kako ga god mi nazvali, predviđeni su za parkiranje za 
automobile. Da li strani ili naši, svejedno. Dakle, prema tome, taj dio smo odmah riješili u 
startu. Drugi, odnosno prvo pitanje, park-and-ride. Park-and-ride je zamišljen, napravljen, 
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odrađen, ugovor potpisan i on je stupio na snagu kao takav, međutim, po vašem mišljenju, 
kažete da su parkinzi prazni. Jesu, prazni su kad nema kiše, kad je sunčano vrijeme onda su 
parkinzi prazni jer su prazni i u gradu. U momentu kad je loše vrijeme, iz Poreča, Rovinja, 
Umaga, Novigrada kreće veći broj vozila prema Gradu Puli. U tom momentu prometna 
policija izlazi na teren, tamo negdje kod onog rotora preusmjerava vozila koja prometni redar, 
pošto Pulaparking ne može i ne smije usmjeravati vozila, djelatnik koji stoji tamo slaže vozila 
i mogu vam reći da je prije dva dana, kad je ono malo bilo oblačno, na Mandraču bilo 
parkirano 246 auti. Što je djelatnik složio i mogao ih je složiti još jedno 70 do 80 auti je 
mogao bez problema složiti. Na Harvey Normanu bilo je 96 auti. Prema tome, jedan i drugi 
parking služe svrsi. Nitko nije pitao za park-and-ride, svi su pješke hodali i uživali uz onu 
šetnicu i bilo je fenomenalno. Ali, da bi mi bili ispred svog vremena, potpisan je ugovor sa 
Brionima koji je sa 01.08. na snazi i oni će vršiti funkciju park-and-ride, odnosno ride-a, 
odnosno odvozit će ljude kad budu htjeli. Kad bude cijena formirana kao takva, ja ne vidim 
više ni jedan problem na tu temu. Ovaj grad i Pulaparking je sve riješio po zakonu i po potrebi 
i naših ljudi i stranaca. Toliko. 
 
MIHA PAUS 
Da, mislim ovo je stvarno nestvarno što vi pričate. Svaka čast. Napravili ste park-and-ride, 
godinama već u izvještajima napišete da nam treba park-and-ride sustav, znači imali ste 
vremena i osmislit ga i sve i onda usred ljeta jedan dan padne kiše i jedan dan na parkiralište 
od 300 mjesta se parkira 98. Vi to smatrate uspjehom i 200 na Mandrač gdje stane 300. To je 
uspjeh, jedan dan, usred ljeta, da nije pala kiša, šta, ni jedan dan. To mi je prvo nejasno. 
Drugo, ja živim na Velom Vrhu ja pored Mandrača svaki dan moram proći, svaki dan. Znate 
kad se ono navečer počne puniti. Kad se napuni Riva, kad se napuni cijeli trotoar od Rive, kad 
se napuni željeznička, kad se sve to napuni onda se više nema gdje pa idu na Mandrač. I vi to 
nazivate park-and-ride-om. Drugo, nitko se ne parkirava, a vi ćete staviti bus da ne vozi 
nikog. Ne razumijem. Problem park-and-ride-a je što nije privukao vozila, osim taj jedan dan 
kad je pala kiša. Ali nama sezona traje četiri mjeseca. Dakle, može bus voziti, ali šta, vozi 
prazan, to je čisti trošak. I još doprinosi gužvi jer prazan bus isključivo doprinosi gužvi, ne 
rješava ništa. Toliko. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Mogu odgovoriti, hvala na dodatnom pitanju, na vašem razumijevanju problema. Međutim, 
ako vi mislite da će Pulaparking uzeti batinu i tjerati ljude na parking i da mora hitno parkirati 
zato što je na Mandraču napravljen parking, ili zato što je tamo na Harvey Normanu 
napravljen parking. To se neće rješavati. Dakle, ljudi, ako je Karolina prazna, ako je prazan 
onaj, zovemo ga Riva 2, i očekujemo da mi napunimo prvo Mandrač, a onda ostalo. Ja vas ne 
razumijem, ako nema auti neće biti puno, ako ima auti bit će puno. Prema tome, autobus park-
and-ride neće voziti kad nema auti. A čim se stvori situacija. Dakle, vi nama ne morate 
imputirati kad je vrijeme loše ili manje loše ili dobro. Mi u Pulaparkingu dobro znamo kad 
krene navala i dobro komuniciramo sa prometnim redarstvom, sa prometnom... čekajte da 
vam čovjek sugerira, pa ću vam... da vas sačekam. Mislim ako čovjek sugerira, pa već da 
budemo... da ne čekam dva puta da ne pričam jedno te isto, mogu ja. 
Dakle, mi nismo zaduženi da tjeramo i maltretiramo vozače. Na taj put 119. ljudi idu prema 
Pevecu, prema raznim marketima i kad smo mi počeli tjerati ljude nama se desilo da je čovjek 
rekao: šta sam došao u robnu kuću? Ne niste. Onda okrene se i ide za grad. Dakle, prema 
tome, parking se puni po potrebi. Da nismo napravili ni Harvey Norman ni Mandrač onda bi 
pričali ništa se ne radi, kakva ste vi to firma, kakav je ovo grad. A kad se napravi, onda ne 
valja. Poštovana Predsjednica Gradskog vijeća je zadnji put pričala kako su u Karlu Rojcu 
napravljene parkirne kuće na dispoziciji tamo Bogu iza nogu, potrošeni su milijoni za nešto 
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na dispoziciji. A mi smo potrošili pet puta manje i napravili istu situaciju i korisno i za grad i 
za građane. Da li će to biti u konačnici isplativo, vrijeme će pokazati. Prema tome, ništa nije 
određeno od 8 do 10 se radi, poslije toga završavamo i zatvaramo pipe. Sve će se na kraju 
ljeta zbrojiti i bit ćemo pametniji ili gluplji. Eto toliko. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Dva pitanja imam. Jedno pitanje je upućeno gospodinu Gradonačelniku, a drugo ne znam, 
možda će mi on odgovoriti, a možda će mi preporučiti nekoga da mi odgovori. 
Znači, prije jedno par sjednica sam postavio jedno vijećničko pitanje vezano za onu šumicu 
između Verude i Nove Verude i taman kad sam se poradovao da je krenulo to malo čišćenje, 
to malo uređenje, na moju žalost, nakon odrađenog možda jedna dvanaestina posla radovi su 
prekinuti. Ostalo je tamo te šumice neuređene, a znamo mi šta znači neuređena šuma u 
kontekstu ovih nemilih događaja što se tiče požara na Valdebeku. I po mom mišljenju isto bi 
trebalo stvarno krenuti jer kod mog nebodera grane od pina, maltene da ne dođu unutra, u 
stan. To je jedno pitanje. Znači, da li imamo namjeru krenuti, kad smo već započeli, da idemo 
do kraja? Ako ne, nema svrhe. Znamo mi sve što znači danas sigurnost u šumici, za 
vatrogasce protupožarni putevi i tako dalje. To je prvo pitanje. 
Drugo pitanje 
Noćas, odnosno sutra u 00:01 stupa na snagu novi Zakon o sigurnosti prometa. Jedno od 
mojih pitanja isto je bilo kad smo pričali prije par sjednica Gradskog vijeća smo imali neke 
odluke o komunalnom redu i bilo je govora o tim električnim romobilima. Mene zanima da li 
ti električni romobili što ih je po meni, previše, neorganizirani i ostavljeni svugdje, maltene 
svugdje, da li oni sada prelaze onu dozvoljenu kubikažu od 25 kubika? Da li će ih povući taj 
koncesionar iz upotrebe jer znamo da moraju imati i kacige vozači i mi se čini da ito je bilo 
jedno pitanje da sigurnost baš nije na dobrom nivou, na velikom nivou jer to se vozi, bi rekli 
brate moj mili, kud koji kako hoće. Prema tome, mi moramo u tom gradu uvesti malo reda, a 
ne znam, nadovezao bih se samo na kolegu Pausa da mi je bilo iznenađujuće koliko 
automobila u vrijeme dok komunalni redari bi trebali raditi do 10 sati su parkirani na rivi. 
Meni se čini da festival tamo, festival onamo, da malo reda u tom gradu što se tiče mirovanja 
prometa da mora biti. Zahvaljujem. Ringrazio. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo 50 minuta i prvi put pitanje. Hvala. Dakle, kolega vezano za šume, mi smo imali 
konkretan sastanak sa svim predstavnicima mjesnih odbora ovdje. Bili su Hrvatske šume, 
uprava i tako dalje. I jasan je zadatak iznesen i sa strane predstavnika mjesnih odbora i strane 
Grada da se pregledaju sve površine šumske jer oni u gospodarenju, u planu gospodarenja 
šumama, zamolili smo ih da iznesu plan upravo o gospodarenju šumama konkretno u Puli, što 
to znači, i onda smo tu istu obavijest poslali nakon sastanka mjesnim odborima. Vatrogasci su 
točno objasnili što to znači vezano za vatrogasne puteve, kakva je situacija sa hidrantima, da 
oni služe samo za punjenje kamiona za vatrogasce, je li tako, a ne za gašenje požara od strane 
stanovnika ili nešto drugo. I gospodin Rojnić i gospodin Buršić i ostali su to jasno razjasnili. I 
mapa je tu jasna i povratno smo onda išli sa informacijom prema mjesnim odborima i uputili 
za konkretna pitanja prema Hrvatskim šumama. Isto tako, konkretno, već su počele dvije 
akcije vezano za Valdebek, vezano za ovo opožareno područje koje je bilo. Tako da tu smo 
intenzivirali sastanke a istovremeno je Grad obavio već dva sastanka vezano za procjenu štete 
i evo upućujemo dalje službama što treba. Dakle, tamo gdje je započelo, to će se i nastaviti. 
Jer zaista je ovo veliko upozorenje svima nama, ali jednostavno i apel svima nama da čuvamo 
šume. Hrvatske šume su jasno objasnile što to znači s njihove strane kada se obnavlja šuma. 
Tako da, evo, svi smo tu u komunikaciji, mjesni odbori su upoznati, oni su zapravo najvažniji 
u tom dijelu. Mi ćemo sada pokušati po svim mjesnim odborima formirati vijeće za 
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preventivu kriminaliteta gdje ide i ta cijela priča pa ćemo razgovarati o brentačama, radu 
mjesnih odbora i tako dalje, i tako dalje. Tako da vaše pitanje stoji posve konkretno i treba 
nastaviti gdje jesmo stali, ali sada sa još jasnijom analizom od strane svih onih koji su 
zaduženi za taj dio i Hrvatske šume i naše službe i vatrogasci. I još jednom u tom kontekstu 
zahvaljujem svima koji su spasili grad, da tako kažem, koji su cijelu tu situaciju spasili, 
pogotovo vatrogasci, službe i tako dalje i nadamo se da se neće ponoviti. Tako da ja vjerujem 
da je vaše pitanja zajedno i apel, zapravo poziv svemu tome. A drugo pitanje, zamolit ću 
kolegu Prhata da vam odgovori konkretnije pa evo vjerujem da ćete onda imati ili potpitanje. 
Slobodni budite. 
Hvala. 
 
DAMIR PRHAT 
Hvala najljepša. 
Ove godine je Grad Pula prvi put krenuo sa pilot projektom iznajmljivanja električnih 
romobila na svom području i naravno da smo u tom periodu eksploatacije uočili određene 
probleme vezano za taj segment, a najviše je bilo primjedbi građana na ostavljanje tih 
romobila na raznim lokacijama na području Grada Pule, i naravno da smo razgovarali sa 
koncesionarom o čemu se tu radi, da li je to moguće poboljšati, i tako dalje i tako bliže. 
Međutim, isto tako, novi Zakon, odnosno Izmjene Zakona o sigurnosti prometa na cestama 
uređuju i to području. Tako je najnovijim izmjenama Zakona u potpunosti riješen i taj jedan 
segment koji je do sada, da kažem, bio problematičan, ne samo u Hrvatskoj, već i šire. Zakon 
je definirao pomoćna pješačka sredstva i isto tako osobna prijevozna sredstva. Kad govorimo 
o osobnim prijevoznim sredstvima, u njih spadaju, naravno, i električni romobili, zatim 
segway, i sva ona sredstva koja su pokretana motorom ili na električni pogon i snage do 0,6 
kilovata i mogu se kretati brzinom do 25 km/h. Za takva sredstva naravno propisano je da se 
mogu koristiti sa najmanje 14 godina, da se mora, kažem, po novim odredbama Zakona, da 
trebaju imati minimum 14 godina, da se pri korištenju takvih sredstava ne može koristiti 
mobitel ili slušalice i ono što je najvažnije, svi korisnici takvih sredstava moraju imati kacigu. 
Nadalje, Zakon je isto tako propisao da se ta sredstva mogu preuzimati i ostavljati na za to 
predviđenim mjestima i neće se više moći ostavljati na javnim površinama. Vjerujem da su 
svi oni koji se bave tim poslom, na kraju krajeva i mi u Gradu Puli upoznati i da ćemo već u 
nekom idućem periodu imati sasvim drugačiju sliku u gradu što se tiče korištenja takvih 
sredstava. Evo. Zahvaljujem. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Samo da kažem da u nadi da sve ovo što sam čuo večeras ili popodne će biti ostvareno. Ja se 
zahvaljujem na odgovorima i sam zadovoljan. 
 
DUŠANKO BABIĆ 
Prvo pitanje bih postavio direktoru Vodovoda gospodinu Krajcaru. Pošto je proglašena 
redukcija vode, možete li nam reći koji su rezultati uštede? Kako to utječe na poslovanje 
gradskog Vodovoda Pula? Koji su gubici vode na području Grada i što kanite učiniti s tim? 
Da li imate neki plan za smanjenje gubitka vode? Znamo sa u Puli ima 5 bunara, tj. izvora i 
kako oni utječu na vodoopskrbu Vodovoda Pula? 
A drugo pitanje bih postavio pročelniku Damiru Prhatu. Znamo da je ovo gradsko vijeće 
donijelo odluku o zabrani radova tijekom turističke sezone. Kakvi su rezultati? Da li nam 
možete reći koliko je kazna napisano ili izdano upozorenja? I ako nam možete malo kazati 
kakvu komunikaciju imate sa građevinarima ove godine pošto je tek sada uvedena zabrana? 
Hvala. 
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EDO KRAJCAR 
Zahvaljujem na pitanju. Što se tiče ove situacije sa redukcijom vode, evo započelo je to pred 
13 dana. Mi smo smanjili, vodovod Pula cca 10% potrošnju. Da to onako uobličimo u nekim 
kubicima, imali smo 45 tisuća kubika dnevno, evo, jučer smo imali 38 800, tako da su ti 
rezultati što se tiče. Ljudi su ozbiljno shvatili da je suša problem i da korištenje vode ozbiljno 
shvaćaju kako se treba ponašati. Što se tiče pulskih bunara, oni su, njih od 13, imamo ih 13 u 
Puli, danas su 5 bunara u korištenju. Mi dnevno danas isporučujemo 40-ak tisuća kubika, a od 
toga 60% cca dolazi iz izvora Butonige i Gradole. 33% čini izvor Rakonek, a pulski bunari 
čine nekih 13%. tako da smo sa bunarima povećali potrošnju koja je bila pred mjesec dana s 
8% na 13% i čini mi se da, zahvaljujući nekakvoj situaciji koju imamo, možemo biti 
zadovoljni sa ponašanjem radnika, naših građana na cijelom uslužnom području Vodovoda 
Pula. Ako ima još neko pitanje? 
 
DAMIR PRHAT 
Zahvaljujem se na vašem pitanju. Prema Odluci o privremenoj zabrani građevinskih radova 
na području Grada Pule za 2022. godinu, u periodu od 15. srpnja do 15. kolovoza zabranjuju 
se zemljani radovi i radovi na izgradnji konstrukcije građevina. Kad govorimo o kršenju, o 
eventualnom kršenju te zabrane spomenuo bih da je na početku tog perioda, znači 15. i 16. 
smo imali određenih prijava građana. Naši komunalni redari su izlazili na teren i razgovarali 
sa svima onima koji su zatečeni u bilo kakvim aktivnostima i naravno da smo stopirali takve 
radove. Trenutačno se izvode radovi na dva objekta, to je projekt izgradnje Centra Coworking 
Pula u Marulićevoj ulici i isto tako izgradnja sustava odvodnje i vodoopskrbe na lokaciji 
Dolinka i Valdebek gdje su nas isto tako građani višekratno zvali. Međutim, to su objekti od 
interesa za Republiku Hrvatsku i kao takvi su izuzeti od navedene zabrane. Mi smo sa 
pojedinim građevinarima obavili razgovore u upravnom odjelu i upoznali ih sa odredbama te 
Odluke i upozorili da je zabranjeno izvođenje tih radova i mogu vam reći da u zadnjih 7-8 
dana nismo imali apsolutno nikakvih primjedbi građana vezano za izvođenje radova na 
području Grada Pule. Želio bih istaknuti isto tako da je bilo upravo u Štinjanu, na području 
Kozade, je bilo određenih prijava, ali smo sa investitorom isto tako razgovarali i on je obećao 
i povukao se sa gradilišta. Nije bilo riječ o radovima koji su zabranjeni, ali isto tako i radovi 
na uređenju interijera isto tako su izazivali određenu buku i negodovanje naših sugrađana, 
tako da su i ti radovi prekinuti. Evo. Zahvaljujem. 
 
ELENA PUH BELCI 
Ja bih postavila jedno pitanje pročelniku Prhatu. 
Radi se o rezerviranim mjestima parkirališta u centru grada za one koji imaju prijavljena 
prebivališta u gradu. Koliko sam ja uspjela iščitati iz dokumenata koje smo ovdje imali tih, 
takvih mjesta ima 220. Sad se meni postavlja pitanje, kako je moguće da u centru grada ima 
samo 220 osoba koje imaju prebivalište u Puli i to u centru? Da li će se raditi nekakva rang 
lista? Koji su kriteriji? Tko ima prednost kad govorimo o rezerviranim mjestima javnih 
parkirališta ja bih rekla u samom centru grada? I da li će ta lista biti transparentno javna pa da 
vidimo? Jer pretpostavljam da u samoj prvomajskoj ulici ima puno više stanara. Onih koji 
žive. Pa ja bih voljela vidjeti na koji način će se dodijeliti tih luksuznih 220 parkirališta u 
samom centru grada. 
A drugo pitanje je za Gradonačelnika, a vezano je za poništenje natječaja za pročelnika 
Upravnog odjela za kulturu. Moramo reći da smo unatrag ovih godinu dana, ovo je treći 
natječaj koji je vani, kojeg plaćaju građani ovog Grada jer se financira sredstvima iz 
proračuna i ja mislim da svaki takav jedan natječaj košta 4 – 5 tisuća kuna i nije korektno ni 
odgovorno i nije profesionalno u tijeku samog natječaja da se natječaj poništava i da se 
ponovno stavlja natječaj nakon par dana i dodaje samo jedan program i jedan uvjet, a to je da 
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se dostavi program razvoja kulture u Gradu Puli. Ja bih rekla da su to strateški dokumenti u 
nadležnosti ovog tijela. Znači, strateške dokumente o razvoju Grada i kulture donosi Gradsko 
vijeće, a pročelnik je, ja bih rekla, službenik, jer je na natječaju, pa kao takav ima obavezu da 
i provodi Odluke ovog Gradskog vijeća. Mislim da nije korektno prema kolegicama koje su 
uredno predale dokumentaciju. Cijeli postupak je doveden do više razine provedbe, kolegice 
su pozvane na testiranje i sad opet treći put provodimo novi natječaj. Mislim da nije korektno 
jer to nije bio uvjet niti na prethodna dva natječaja Upravnog odjela za kulturu.  
 
DAMIR PRHAT 
Ja se zahvaljujem na vašem pitanju. S obzirom da se veliki dio vašeg pitanja odnosi na naše 
trgovačko društvo Pulaparking, mi ćemo vam dostaviti pisani odgovor. Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana kolegice hvala na pitanju. Korektno je pitanje. Ja moram reći iz svoje pozicije da 
mi je žao što se to dogodilo, ja se ispričavam, nije bilo nikakve namjere. Pogriješilo je 
povjerenstvo, ali i administracija. Međutim, ja sam odgovorna osoba i kao odgovorna osoba 
preuzimam odgovornost za taj dio. Taj dio u natječaju koji se tražio sada u novom natječaju 
se traži, to nije strateški dokument, to je pogled kandidata i kandidatkinja na razvoj kulture u 
našem gradu. Međutim, sve skupa je ispalo kako je ispalo i ponavljam, ovo što sam rekao na 
početku, vezano za to, ispričavam se svim kandidatkinjama koje su bile i kandidatima za 
mjesto pročelnice ili pročelnika ovog odjela za kulturu. Slažem se s vama, dakle, u ovih 
godinu dana, zaista, kad gledamo ovako unazad, je najviše tih pogrešaka bilo, eto, ispalo je 
tako, upravo na polju kulture i vjerujem da se takve stvari neće ponavljati. Kolege koje rade u 
Gradu rade dugi niz godina i zasigurno tu nije bilo loše namjere, ali razgovarati ćemo i 
potruditi se da se takve stvari više ne ponavljaju. Vi ste i u svom obraćanju javnosti na svojoj 
društvenoj mreži napisali da ja gledam, možda, da se ugledam na Borisa Dvornika, i tako 
nešto ste tome slično napisali. Itekako puno puta sam gledao filmove Borisa Dvornika. Jedan 
od naših najboljih hrvatskih i jugoslavenskih glumaca. Međutim, moram vam također reći da, 
iako vaše pitanje je korektno i stoji i prihvaćam, da smo mi također ove godine pokazali, 
vezano za kulturne institucije u gradu pa i trgovačka društva i ostale ustanove da smo objavili 
natječaje za nadzorne odbore, upravna vijeća i tako dalje. I zaista mislim da je to dovoljan 
bioritam transparentnosti u svemu ovome skupa priznavajući pogrešku. U mojih godinu dana, 
u godinu i mjesec koliko sam Gradonačelnik bilo je puno pogrešaka, bilo je i dobrih valjda 
stvari, ali zasigurno nije da moja je pogrešna išla u smjeru nekome našteti, pogotovo ne 
Gradu, javnom interesu ili nekom pojedincu. Prema tome, to je tako normalno da tko radi taj i 
griješi i ja to kao Gradonačelnik prihvaćam. Ali zasigurno nema loše namjere niti je ovaj 
natječaj poništen jer ja imam nekog svog kandidata. To ste fulali cijeli football kad ste 
napisali na društvenim mrežama. Žao mi je što tako mislite. Zaista idemo i vjerujem da ćemo 
ići svi afirmativno. Strategija kulture nam treba, razvoj kulture nam treba, promjene nam 
trebaju u kulturi na bolje i volio bih i ja da je puno, puno veći budžet i da možemo više uložiti 
i u Istarsko narodno kazalište, imati glumački ansambl, pojačati naše kulturne institucije i 
vjerujem da ćemo svi zajedno ići u tom smjeru. Vi ste bili članica, čini mi se, povjerenstva, za 
biranje članova kazališnog vijeća, kod ustanova, upravnih vijeća i tako dalje. Vidjeli ste da je 
taj proces apsolutno transparentan i imali ste pravo glasa i to je dobar put. Prijedlog koji je bio 
na početku ove godine, ove uprave, mi smo i ja sam prihvatio. Kao zaključak, moram 
podsjetiti javnost da je šteta što niste prihvatili one ljude iz kazališnog vijeća, naše, domaće, 
stručne, pametne, mlade ljude i jednog iskusnoga s kojima smo već zajedno mogli i sa 
djelatnicima iz kazališta imati ravnateljicu ili ravnatelja, ali to će sada, vjerujem, biti. Tu sam 
očekivao veću afirmaciju od vas, ali to je iza nas. Zaista ću i ja pokušati u svojim javnim 
nastupima i govorenjima ne vraćati se nazad jer od toga nema nikakvog smisla. Ponavljam i 
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prihvaćam kritiku, ali evo, nadam se da ćemo svi afirmativno ići naprijed i vjerujem da će 
novi natječaj i siguran sam, biti kako treba. Evo. Hvala. 
 
ELENA PUH BELCI 
Ako mogu samo dodati kad provodite natječaj, onda imate usmeni i pismeni dio. Možete 
zaista iskoristiti taj usmeni dio razgovora sa kandidatima da se razgovara o onome što ste vi 
sad na novo stavili u nekom novom natječaju. Stvar je u tome da trošimo nepotrebni novac. 
Demotiviramo ljude koji se žele zaista javiti na to radno mjesto. Ne dajemo sigurno nikakvu 
dobru poruku jer su se te dvije osobe mogle pozvati i usmeno zatražiti od njih da se izjasne o 
tome kako vide razvoj Grada Pule, kao i svaki drugi pročelnik koji dolazi na takvo jedno 
radno mjesto i ne ulaziti u sad još treći krug nečega što je zaista nepotrebno. A u konačnici, ja 
se pitam, tko će tu grešku platiti? Opet građani Grada Pule ili će netko to iz svog džepa pa 
ćemo prestati stalno ponavljati natječaj, poništavanje natječaja, poništavanje jer ovo zaista već 
je postalo, mislim, smiješno. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Ja ću prihvatiti opet i reći ću da je smiješno i apsurdno je i ja s tim nisam zadovoljan, ali što je 
tu je i tako je, promijenit ćemo. Ali isto tako bih vas molio da i vi u svojim javnim nastupima 
budete afirmativni, kao što ste sada. Postavljati postove na društvenim mrežama koji su 
neafirmativni i negativni nije dobro niti za društvo. U ovakvom kontekstu biti konstruktivno 
kritičan i da mi to prihvatimo je dobro. Dobro je za svih nas. Ovako stvara jednu lošu 
situaciju u društvu, a govorimo o našim kulturnjacima, o našim ljudima. Tako da vjerujem da 
ćemo svi skupa u tom dijelu afirmativno sudjelovati. Hvala vam svima. 
 
ELENA PUH BELCI 
Evo ja ću samo još iskoristiti da čestitam našem kolegi Ardemiu Zimolu koji je sad na 
posljednjim izborima imenovan za člana Skupštine talijanske unije pa evo... Congratulazioni e 
buon lavoro Ardemio. 
 
PREDSJEDNICA 
Čestitamo. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Pitanje je za Gradonačelnika, a isto se tako radi o posljedicama požara. Znači, veliki nedavni 
požar u Puli i razarajući požari u okruženju, napredovanje klimatskih promjena i stvaranje 
pretpostavke za sve češće požare nameće potrebu identificiranje i rješavanje nedostataka u 
protupožarnoj zaštiti. Jedno takvo područje je Muzil. Stoga sam Šumariju Pula zamolila da 
ocijeni stanje zaštite od požara na Muzilu, a oni kažu da stanje zaštite od požara ne mogu 
procijeniti jer nemaju pristup navedenom području. Kažu da Muzil nije obuhvaćen 
operativnim planom Šumarije Pule, ali nisam uspjela dobiti odgovor zašto Muzil nije uvršten 
u program gospodarenje šumama. Vlasnik Muzila je država, koja znamo, neće sama ništa 
poduzeti. Pitala sam zapovjednika Javne vatrogasne postrojbe Pula jesu li u funkciji postojeći 
hidranti na Muzilu. Kaže da se radi o hidrantima koji nisu javni te stoga nemaju informaciju o 
tome. Prvi javni hidrant nalazi se na samom ulazu, pored rampe. Razgovarala sam sa 
predstavnikom Hrvatske vojske koja na Muzilu drži još jedno manje područje i tamo hidranti 
postoje i održavaju ih. Za ostale hidrante na Muzilu nema informaciju. Pretpostavka je da je 
voda isključena i da hidranti nisu u funkciji, a postoje. Budući da država drži cijeli taj 
poluotok, za njega je odgovorna, ali ako bude gorjelo, neće gorjeti u Zagrebu nego će tu 
gorjeti kod nas u Puli i zato je potrebno da se Grad Pula angažira kako bi protupožarna zaštita 
na Muzilu bila djelotvornija i zato predlažem angažman Grada Pule po tom pitanju kako bi u 
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sljedeće ljeto došli sa boljom zaštitom Muzila. Naime, radi se o 170 hektara. Jako veliko 
područje koje dijelom i nije baš tako lako pristupačno. 
A drugo pitanje je vrlo kratko i za pročelnika Nikolića. Vezano uz ono pitanje o sporu sa 
državom oko vlasništva nad šumama. Voljela bih samo znati zašto ta informacija nije u 
javnost dospjela tada kada je spor pokrenut nego tek kada se aktualiziralo to pitanje sa 
traženjem prijenosa vlasništva sa Grada na Pula sport. 
Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana Predsjednice itekako stoji vaše pitanje, tako da apsolutno ćemo i mi se odmah 
angažirati i poslati upit. Samo bih se dotaknuo još jedne velike gradske površine, to je 
strelište, ili streljana na Valdebeku gdje je i gorilo blizu. Tamo također ćemo očekivati i 
očekujemo od države bolje održavanje prostora, ali dobro ste rekli, kada bude, ne daj Bože, 
gorjelo, nama će gorjeti, tako da zasigurno ćemo odmah idući tjedan uputiti taj upit i 
odgovoriti i vjerujem dobiti brzo odgovor. Hvala. 
 
NEBOJŠA NIKOLIĆ 
Hvala na pitanju. Pa informacija nije došla iz razloga što nikada nismo davali informacije o 
nekim sporovima koji nisu niti započeti. Zapravo, ovdje se radi o sporu koji nije niti započet. 
Radi se samo o postupku koje je pokrenulo državno odvjetništvo, ali ako treba davati ćemo 
takve informacije, ali morate biti spremni da onda dajemo informacije o svim sporovima koji 
su pokrenuti, ali to bi moglo potrajati jer na dnevnoj razini imamo razne zahtjeve, tužbe i 
ostale vrste radnji kojima se započinju postupci, tako da nije problem. Što se tiče tog 
konkretnog postupka, isti je od samog početka bio vidljiv u zemljišnim knjigama jer je 
zabilježen. U odnosu na nekretnine sporovi se uglavnom bilježe na zahtjev tužitelja ili 
potencijalnih interesenata za pokretanje tužbe, kao što je slučaj s državnim odvjetništvom. 
Tako da ta informacija je zapravo bila dostupna javno. Svatko je to mogao vidjeti od prvog 
dana. Ako je potrebno izvještavati vijeće o pokrenutim postupcima i sporovima nije nikakav 
problem. Nisu nikakve tajne. To su sporovi Grada, oni su dostupni svakome na upit. 
Informaciju ćemo dati kome god, kad god, o čemu god. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Evo samo još jedna dodatna, mislim, više opaska, ali ako želite možete odgovoriti je da su 
neki od tih sporova zaista vrlo aktualni i od velikog javnog interesa, poput ovog na 
Lungomaru. Znate što se zbiva. U tijeku je referendumska inicijativa. Dakle, ima informacija 
koje su bitnije od nekih drugih. Dakle, mislim da je javnost imala pravo doznati da je država 
pokrenula taj spor za tako veliko područje, za tako važno područje za građane Grada Pule. 
 
NEBOJŠA NIKOLIĆ 
Odgovorio sam vam već na to pitanje. Nismo nikada davali informacije o ni jednom sporu. 
Imamo sporova stotine, i ako treba dati ćemo i izvještaje o svim sporovima. Nije nikakva 
tajna, tako da nije bila praksa. Ako je to neka nova praksa, nema problema. 
 
PREDSJEDNICA 
Zahvaljujem. 
Preostali vijećnici koji su se javili za pitanja, moći će ih postaviti na sljedećoj sjednici 
Gradskog vijeća. Odradili smo otprilike pola.  
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AD – 2.  
2.1. USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 13. SJEDNICE GRADSKOG 
 VIJEĆA OD 01.06.2022. GODINE  
2.2. USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 14. SJEDNICE GRADSKOG 
 VIJEĆA OD 21.06.2022. GODINE 
 
 
Napominjem da je slijedom iznesenih primjedbi vijećnika Milana Rašule tekst zapisnika sa 13. 
sjednice, preslušavanjem snimke sjednice, utvrdila Komisija u kojoj su radili vijećnici Milan 
Rašula, Ardemio Zimolo i Ana Fonović. 
 
Na skraćeni zapisnik sa 13. sjednice Gradskog vijeća nema primjedbi pa Predsjednica isti daje na 
glasanje te utvrđuje da je 
  
 VIJEĆE sa 20 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 
usvojilo 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 13. sjednice Gradskog vijeća od 01.06.2022.  
 
 
 
Na skraćeni zapisnik sa 14. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi pa Predsjednica isti daje 
na glasanje te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 
usvojilo 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 14. sjednice Gradskog vijeća od 21.06.2022.  
 
 
 
 
AD – 3. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
   POSLOVANJU DJEČJEG VRTIĆA PULA ZA 2021. GODINU 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Mariza 
Kovačević, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovale su vijećnici Ana Fonović i Elena Puh Belci te je dodatno 
pojašnjenje i odgovor na pitanje dala Mariza Kovačević. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dječjeg vrtića Pula za 2021. godinu 
 
 
 



 

20 
 

AD – 4. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
POSLOVANJU DJEČJEG VRTIĆA „MALI SVIJET“ ZA 2021. GODINU 

 
  

Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Tanja Pranjić, 
ravnateljica Dječjeg vrtića „Mali svijet”. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ana Fonović, Ardemio Zimolo i Marija 
Marković Nikolovski te je dodatno objašnjenje i odgovore na pitanja dala Tanja Pranjić. 
 
Vijećnik Drago Marić se izuzima iz glasovanja po ovoj točki jer je član upravnog vijeća pa da ne 
bi došao u sukoba interesa. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dječjeg vrtića „Mali svijet” za 2021. godinu 
 
 
 
AD – 5. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

POSLOVANJU DJEČJEG VRTIĆA-SCUOLA DELL'INFANZIA RIN TIN  
TIN PULA-POLA ZA 2021. GODINU 

  
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Serena Sirotić, 
ravnateljica Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula-Pola. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovale su vijećnice Ana Fonović i Elena Puh Belci, a dodatno 
objašnjenje i odgovore na pitanja dala je Serena Sirotić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin  

Pula-Pola za 2021. godinu 
 
  
 
AD – 6. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 

POSLOVANJU DNEVNOG CENTRA ZA REHABILITACIJU 
VERUDA–PULA ZA 2021. GODINU 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Loretta 
Morosin, ravnateljica Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Gordana Ferenčić, a dodatan komentar dala 
je Loretta Morosin. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda – Pula za  

2021.godinu 
 
AD – 7. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

POSLOVANJU PUČKOG OTVORENOG UČILIŠTA PULA 
ZA 2021. GODINU 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Aleksej Mišan, 
ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ana Fonović, Noel Mirković i Milan Rašula, 
a dodatno pojašnjenje i odgovore na pitanja dao je Aleksej Mišan. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da  
 
 VIJEĆE sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Pučkog otvorenog učilišta Pula za 2021. godinu 
 
 

- pauza od 19:05 do 19,20 sati - 
 
 
 
AD – 8. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

POSLOVANJU SPORTSKE ZAJEDNICE GRADA PULE 
ZA 2021. GODINU 

 
 

Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Milan Sead 
Soldatić, predsjednik Sportske zajednice Grada Pule. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas, Milan Rašula i Ivan Žagar te je 
dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dao Milan Sean Soldatić. 
 
Predsjednica vijeća podsjeća na točku 74. Poslovnika - način postavljanja pitanja: „Prijave za 
govor primaju se čim se otvori rasprava” te moli da kad se otvori rasprava da se vijećnici 
prijave za raspravu, a ne nakon toga. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da  
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Sportske zajednice Grada Pule za 2021. godinu 
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AD – 9. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
POSLOVANJU GRADSKE KNJIŽNICE I ČITAONICE PULA 
ZA 2021. GODINU 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Nadija 
Bužleta, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice Pula. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali u vijećnici Ardemio Zimolo, Ana Fonović, Igor Belas, 
Dušanko Babić, Elena Puh Belci, a dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dala je Nadija 
Bužleta. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Gradske knjižnice i čitaonice Pula za 2021. godinu 
 
 
AD – 10. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

POSLOVANJU ISTARSKOG NARODNOG KAZALIŠTA-GRADSKOG  
KAZALIŠTA PULA  ZA 2021. GODINU 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Gordana 
Jeromela Kaić, ravnateljica Istarskog narodnog kazališta-Gradskog kazališta Pula. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Milan Rašula, Valter Boljunčić, a dodatno 
pojašnjenje i odgovore na pitanja dala je Gordana Jeromela Kaić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Istarskog narodnog kazališta-Gradskog kazališta  

Pula za 2021. godinu 
 
 
 
AD – 11. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

POSLOVANJU JU PULA FILM FESTIVAL ZA 2021. GODINU 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Tanja Miličić, 
ravnateljica Pula Film Festivala. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Milan Rašula; Ivan Žagar s replikom Milan 
Rašula i Valter Boljunčić; Valter Boljunčić; Ivana Mohorović s replikom Valtera Boljunčića; 
Elena Puh Belci; Dodatno pojašnjenje i odgovore na pitanja dala je Tanja Miličić i pročelnica 
Lena Radunić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 11. te nakon glasanja utvrđuje da je  
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 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 

ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju JU Pula Film Festival za 2021. godinu 
 
 
 
AD – 12. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA IZVJEŠĆE  

RADU JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PULA ZA 2021. GODINU I 
NA IZVJEŠĆE O RADU VATROGASNOG VIJEĆA JAVNE  
VATROGASNE POSTROJBE PULA ZA  RAZDOBLJE 
OD 01.01. DO 31.12.2021. 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Ivica Rojnić, 
zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Milan Rašula i Ardemio Zimolo. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju suglasnosti na Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2021.  

godinu i na Izvješće o radu Vatrogasnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za  
razdoblje od 01.01. do 31.12.2021. 

 
 
 

- pauza od 21:40 do 21:55 sati - 
 
 
 
AD – 13. DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU KOMUNIKACIJSKE  

STRATEGIJE I KOMUNIKACIJSKOG AKCIJSKOG PLANA ZA  
PROVEDBU STRATEGIJE RAZVOJA URBANOG PODRUČJA PULA  
ZA RAZDOBLJE OD 2021. DO 2027. 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja Ademi, 
pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu. 
 
Budući da nije bilo zainteresiranih za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 13. 
te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o donošenju komunikacijske strategije i komunikacijskog akcijskog plana za provedbu 
 strategije razvoja urbanog područja Pula za razdoblje od 2021. do 2027. 
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AD – 14. DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU PROGRAMA UBLAŽAVANJA,  
  PRILAGODBE KLIMATSKIM PROMJENAMA I ZAŠTITE OZONSKOG  

SLOJA ZA GRAD PULA-POLA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša.  
Ovu Točku Dnevnog reda prati putem webex-a Marijana Bakula, vanjska suradnica. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je Dušica Radojčić (Možemo!). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Milan Rašula; Valter Boljunčić s replikom 
Dušice Radojčić i Milana Rašule; Ivana Mohorović s replikom Noela Mirkovića; Dodatna 
pojašnjenja i odgovore na pitanja dale su Ingrid Bulian i Marijana Bakula. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 14. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i 6 „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o donošenju programa ublažavanja, prilagodbe klimatskim promjenama i zaštite  

ozonskog sloja za Grad Pula-Pola 
 
 
 
AD - 15.  DONOŠENJE:  
15.1. Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2021. godinu  
15.2. Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 
 infrastrukture za 2021. godinu 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akata dao 
Damir Prhat, p.o. Gradonačelnika pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje 
imovinom.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušanko Babić; Dušica Radojčić s replikom  
Dušanka Babića i Kristijana Biterija; a dodatno pojašnjenje i odgovore na pitanja dao je 
Damir Prhat. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 15.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2021. 
 godinu  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 15.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture 

za 2021. godinu 
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AD – 16.  DONOŠENJE ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA ČLANA  
  UPRAVNOG ODBORA NOGOMETNOG KLUBA ISTRA 1961  

SPORTSKOG DIONIČKOG DRUŠTVA PULA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Milan Rašula s replikom vijećnika Dušanka 
Babića i Ardemio Zimolo. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o prijedlogu kandidata za člana Upravnog odbora Nogometnog kluba Istra 1961  

sportskog dioničkog društva Pula 
 
 
 
AD – 17.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIJEDLOGU MRTVOZORNIKA NA  
  PODRUČJU GRADA PULA-PULA 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 
 
Budući da nije bilo zainteresiranih za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 17. 
te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, 0 glasa „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o prijedlogu mrtvozornika na području Grada Pula-Pola  
 
 
 
AD – 18.  DONOŠENJE ODLUKE O RASPUŠTANJU SAVJETA MLADIH 

GRADA PULE  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Milan Rašula, Monica Derocchi s replikama 
vijećnika Milana Rašule i Dušice Radojčić, a dodatno pojašnjenje dala je Ivana Sokolov i 
Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 18. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o raspuštanju Savjeta mladih Grada Pule  
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AD-19. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI  
NA PRIJEDLOG STATUTA: 

19.1. Dječjeg vrtića Pula 
19.2. Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 
19.3. Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula-Pola 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akata dala 
Ivana Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 
 
Budući da nije bilo zainteresiranih za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 
19.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Dječjeg vrtića Pula 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 19.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 

ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Dječjeg vrtića „Mali svijet” 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 19.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Dječjeg vrtića-Scuola 
dell'infanzia Rin Tin Tin Pula-Pola 

 
 
Time je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 15. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 15 sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 

Dovršeno u 11:59 sati 
 
 
KLASA:024-03/22-01/152 
URBROJ:      
Pula, 29.07.2022. 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
ZAPISNIČAR         PREDSJEDNICA 
Bojana Petrović         Dušica Radojčić 
 


